

1. Opening

De 2^{de} voorzitter, Gerard Kok, sprak de volgende openingswoorden uit:

Beste leden, kiesmannen, beste sportvrienden,

Namens het bestuur van de GOU heet ik u van harte welkom op deze voorjaarsvergadering hier in Westervoort.

Het zal voor u een verrassing zijn dat ik het woord neem. Dat heeft een reden...

Helaas ligt onze voorzitter Bram Scherpenzeel met koorts en een longontsteking in bed en is daarom niet in staat vanavond aanwezig te zijn. Ook meldde zich Peter Visser zojuist af vanwege ziekte.

En u weet dan wat de gang van zaken is. Dan behoort de 2^e voorzitter het stokje even over te nemen. Als het vanavond wellicht iets anders gaat, dat hoop ik dat u daar begrip voor heeft.

Zoals een najaarsvergadering veelal in het teken staat van de behandeling van voorstellen t.a.v. het vluchtprogramma voor het komende jaar, zo is in de voorjaarsvergadering één van de belangrijkste agendapunten de behandeling van het jaarverslag v.d. penningmeester.

Ook zijn er veelal mededelingen van het bestuur en worden er mogelijke onduidelijkheden voor het komende vliegseizoen weggenomen. Dat staat vanavond grotendeels ook te gebeuren. Tevens zullen we bij agenda punt 11 nog even extra stil staan bij alles rond de NPO.

Ik hoop dat we samen een constructieve vergadering zullen hebben en bij deze open ik dan ook deze voorjaarsvergadering.

2. Appèl afgevaardigden aan de hand van appèlijst

Aanwezig verenigingen (=1710 leden = 62,2%)

Afwezig verenigingen (=1035 leden) en wel

-met kennisgeving: 0405, 0410, 0411, 0430, 0702, 0734, 0738, 0754, 0756, 0911, 0915, 0925

-zonder kennisgeving: 0704, 0710, 0714, 0721, 0727, 0736, 0737, 0741, 0743, 0744, 0745, 0753, 0758, 0759, 0760, 0761, 0767, 0773, 0774, 0777, 0803, 0807, 0809, 0811, 0844, 0849, 0936, 1015 en 1023

3. Notulen Voorjaarsvergadering d.d. 01-11-2011

Er zijn geen op of aanmerkingen over de notulen. De notulen worden hierbij vastgesteld.

4. Jaarverslag 2011 secretaris

Er zijn geen op- en aanmerkingen over het jaarverslag en wordt daarmee met dankzegging goed gekeurd.

5. Jaarverslag 2011 penningmeester

2^{de} Vz: Wie heeft er op- of aanmerkingen over het verslag?

Ariens (0876): Het gaat met name over de vaststelling van de vrachtprijzen.

Van Gent: dit wordt in de begroting behandeld.

Verslag Financiële Controle Commissie (FCC)

Van Gent: Wie heeft er vragen over het verslag van de FCC?

Pennenkamp(0807): Er staan een aantal aanbevelingen vanuit de FCC. Wat gaan jullie hiermee doen?

Van Gent: We proberen zoveel mogelijk de aanbevelingen op te volgen.

Pennenkamp(0807): Het advies ten aanzien van de vrijwilligersvergoedingen lijkt me niet vrijblijvend, maar dwingend. Mensen die niet hieraan voldoen moeten hierop gewezen worden.

Van Gent: Mensen die boven het plafondbedrag (€ 1500) uitkomen, zijn zelf verantwoordelijk om dit op te geven bij de belastingen. Dit is afgedekt bij de belastinginspecteur en ook besproken met de FCC.

Van de Berg (0709): Hadden de betalende vergoeding met naam en toenaam op de site gezet moeten worden?

Mensen zijn niet hier niet blij mee.

Van Gent: De FCC moet vrij zijn om een open verslag op te stellen.

Notulen VOORJAARSVERGADERING GOU d.d. 13-03-2012

Van Gelder (FCC): Ik wil hier even op reageren. Ik ben er niet helemaal mee eens dat de afdeling helemaal gevrijwaard is. Daarnaast is het een vergoeding voor de kosten en ik zie geen bezwaar om dit te publiceren.
Van Gent: De FCC heeft er veel tijd aan besteed en ik wil hen graag bedanken. De FCC wordt met applaus bedankt.

Decharge bestuur

Met een applaus wordt het bestuur decharge verleend.

Begroting 2012

Ariens (0876): Ik zou graag de dekking van de overige kosten uitgedrukt willen zien in een percentage van de kosten in plaats van de opbrengsten. Als we naar de midfond kijken is de vrachtprijs erg gestegen.

Van Gent: Als je naar de midfond kijkt, gaan er redelijk vaak wagens naar de losplaats die niet geheel vol zijn. De vervuiler betaalt.

Ariens (0876): Ik vind dat de verhoging bij de midfond niet in verhouding staat tot de dag- en overnachtfond.

Van Gent: Het resultaat op de midfond is 31,6% van de opbrengst en dit komt overeen met de overige onderdelen. Ik ben het eens dat de bijdrage op de overnachtfond nog niet geheel in verhouding is. Voor volgend jaar zullen we er aandacht aan besteden.

Ariens (0876): Dit is toch niet te rechtvaardigen?

Pap (0409): De opbrengst op de vitsse is 0,33 cent. Op de overnachtfond wordt per duif meer verdiend dan op een vitsse duif.

Van Gent: Kunnen we de begroting in stemming brengen. In de offertes is van een dieselprijs van €1,10 uitgegaan, terwijl de prijs op dit moment op €1,27 ligt. Ik heb redelijk geprobeerd om dit te verwerken in de begroting. Als in het loop van het seizoen de dieselprijs blijft stijgen, dan moeten we misschien terug komen bij de leden. Kunnen jullie akkoord gaan met de begroting? Wie is er op tegen?

Niemand is erop tegen en daarmee wordt de begroting aangenomen.

2^{de} Vz.: Ik wil Jan bedanken voor het opstellen van het financiële verslag. Het is heel wat werk om elk jaar het financiële verslag op te stellen en hij doet dat altijd erg duidelijk.

6. Bestuursmededelingen

2^{de} Vz.: Wij hebben als bestuur enkele mededelingen.

6.1 Kringindeling regio 2

Zoals u wellicht vernomen hebt, had het Regio 2 bestuur besloten het aantal kringen binnen regio 2 terug te brengen van 4 naar 2. Een andere kringindeling was al enkele jaren onderwerp van gesprek. Regio 2 had de verenigingen nog opgeroepen om zelf met een voorstel te komen, zo niet dan zouden zij zelf een besluit nemen.

Het afdelingsbestuur heeft na diverse gesprekken met het regio 2 bestuur al dan niet samen met andere regiobesturen uiteindelijk gemeend geen goedkeuring te verlenen aan dit besluit. Het afdelingsbestuur is daartoe bevoegd op grond van artikel 18 lid 9 van het Huishoudelijk Reglement

De belangrijkste reden voor het niet verlenen van die goedkeuring was gelegen in het feit, dat - enerzijds er qua aantal leden 2 zeer grote kringen zouden ontstaan, die niet in verhouding meer zouden staan tot het aantal leden in de kringen in de rest van de afdeling en anderzijds werden die 2 kringen qua uitgestrektheid veel te groot.

Het regio 2 bestuur heeft daarop gemeend te moeten besluiten collectief op te stappen, waarbij zij wel heeft aangegeven dat zij de lopende zaken voor en tijdens het komende vliegseizoen nog zullen afwerken.

De kringindeling binnen Regio 2 blijft in 2012 dus zoals deze was in 2011. Wel zal het afdelingsbestuur gedurende het vliegseizoen met de besturen van regio 2 en 1 gaan bekijken hoe de kringindeling binnen die 2 regio's gewijzigd zal kunnen worden.

6.2 Aangaande het meldsysteem zijn er ook een aantal punten te melden.

- 6.2.a Net als de website is het meldsysteem opnieuw opgezet door Peter Visser. De werking is vrijwel gelijk gebleven. Een stap-voor-stap handleiding en verder van belang zijnde informatie wordt binnenkort nog gepubliceerd.
- 6.2.b. Het melden voor de Midfondvluchten is niet verplicht. Let wel: als u niet meldt, maakt u ook geen kans op een teletekstvermelding
- 6.2.c. Via de website kunnen straks ook de meldingen voor de nationale vluchten gedaan worden. De gegevens worden dan automatisch doorgesluisd naar Pigeon Village.
- 6.2.d. Het aantal duiven dat een vereniging mag melden per vereniging voor de NPO-vluchten willen we beperken tot maximaal 10 duiven. Wilt u daarop letten.
- 6.2.e Verder vragen wij u wijzigingen in meldposten e.d. z.s.m. mogelijk door te geven.

6.3 Procedure hok- en entlijsten

Deze week is via de website de procedure hok- en entlijsten weer onder ieders aandacht gebracht. Wij willen u er op wijzen dat u een actuele ledenlijst moet meesturen, waarop vermeld staat wie een hoklijst ingeleverd heeft.

7. Bestuursverkiezing

Als eerste wil ik aan de orde stellen het aftreden en niet herkiesbaar stellen van onze secretaris Nico Meuwsen. Nico, 3 jaar geleden werd je gekozen in het afdelingsbestuur. Toen was je al actief op bestuurlijk vlak in de regio. Na 1 jaar heb je op verzoek het stokje van de toenmalige secretaris overgenomen. Al weer 2 jaar heb je als 1^e secretaris van de afdeling je ingezet voor de duivensport. Nu je in 2012 aftredend bent, heb je gemeend je niet meer herkiesbaar te stellen.

Als afdelingsbestuur willen we dat niet onopgemerkt voorbij laten gaan. Als dank voor het vele werk dat je die jaren hebt verricht voor de afdeling, willen we je een attentie aanbieden en hopen dat je nog vele jaren kunt genieten van de duivensport.

2^{de} Vz.: De heren Van Gent en Den Dulk zijn aftredend en herkiesbaar. Er zijn verder geen tegenkandidaten binnengekomen. Daarmee worden de heren Van Gent en Den Dulk bij acclamatie herkozen.

2^{de} Vz.: Vanwege het aftreden van Meuwsen is er een vacante functie ontstaan voor de functie als secretaris. Als bestuur willen we Frank Jacobs als secretaris voordragen. De vergadering stemt met applaus hiermee in.

2^{de} Vz.: Voor de ontstane vacante functie in het bestuur willen we Erik van de Belt voorstellen. Misschien kan hij zich even voor de microfoon voorstellen.

Erik van de Belt: Ik ben 21 jaar en heb al vanaf mijn 10^{de} jaar duiven. Op dit moment ben ik werkzaam in het onderwijs. Daarnaast vervul ik al een aantal jaren de functie van secretaris binnen het verenigingsbestuur.

2^{de} Vz.: Ik wil hierbij vragen om Erik van de Belt aan te nemen en plaats te laten nemen achter de bestuurstafel.

De vergadering gaat hiermee akkoord.

8. Verkiezing kiesmannen NPO: Aftredend en herkiesbaar: Bram Scherpenzeel

Er zijn geen tegenkandidaten en daarmee wordt Bram Scherpenzeel herkozen.

9. Verenigingsvoorstellen

2^{de} Vz.: Er zijn een aantal voorstellen van de najaarsvergadering doorgeschoven naar deze voorjaarsvergadering

(5.10.1) Voorstel PV Zuid-Oost: Meer doordeweekse africhtingsvluchten

2^{de} Vz.: Wilt u nog een stemming over dit voorstel?

Jeths (0709): Ja graag.

De grote meerderheid is hier niet voor.

(5.10.2) Voorstel De Reisduif: Taartvluchten

2^{de} Vz.: Wil de Reisduif Babberich hier nog wat over zeggen.

Babberich: het is prima zo.

2^{de} Vz.: Geeft aan dat volgens het bestuur de huidige organisatie door een aantal verenigingen naar behoren werkt. Hij vraagt de vergadering wie er een voorstander van is, dat de afdeling zich ook gaan bemoeien met de organisatie van de taartvluchten?

Er is maar 1 persoon voor.

(6.1.9) Voorstel Airborne: Meer lossingsinformatie op zaterdag

2^{de} Vz.: We zijn als afdelingsbestuur voornemens om vaker en sneller informatie te verstrekken op de website. Dit geldt met name voor de midfond en dagfond waarbij de afdeling de organiserende instantie is.

Lindner (lossingscommissie): Vanuit de NPO is het de bedoeling om een stukje tekst op te teletekst te zetten in plaats van de lossingstabellen. Daarnaast heb ik aangegeven dat ik desgewenst informatie kan verstrekken over de lossingen.

2^{de} Vz.: Er zijn hiervoor ook handjes nodig. Aankomend seizoen proberen we een zo goed mogelijk invulling hieraan te geven.

(6.2.1) Voorstel Zilvermeeuw: Indeling in de Kring waar de coördinaten liggen

Als afdelingsbestuur kunnen we hiermee niet instemmen, aangezien dit reglementair is vastgelegd.

Van de Brink (0755): Het verzoek was om op basis van coördinaten de indeling te maken per kring. Dit zal veel problemen oplossen.

Pap (0409): Is er bij overgang niets geregeld?

2^{de} Vz.: Juist bij overgang is er duidelijk geregeld dat mensen in de kring ingedeeld worden waar de coördinaten liggen.

Ebben (0907): Door deze regelgeving is er meer vrijheid ontstaan in het kiezen van een vereniging. Ik weet niet of ik er nu op in moet gaan. De NPO heeft nu het voorstel ingediend om deze regelgeving terug te draaien. We zijn van mening dat de huidige regelgeving heel goed is.

2^{de} Vz.: We komen straks hierop terug, maar we kunnen aangeven dat we uw standpunt volledig steunen.

Heer Van de Brink kunt u hiermee leven?

Van de Brink (0755): We kunnen hiermee niet leven, maar zullen dit accepteren.

(6.4.1) P.V.Het Nudekwartier Melden midfond:

Van de Brink (0755): Op de midfond vallen de duiven heel erg snel. Ik wil voorstellen om de uitslag te baseren op de uitslag die 's avonds op Compuclub bekend zijn en het melden af te schaffen.

2^{de} Vz.: Uw standpunt is mij duidelijk. Als afdeling zien we nog steeds meerwaarde in het melden van de duiven, zodat op zaterdag tijdig de uitslag op teletekst komt te staan.

Pennenkamp (0837): Misschien moeten we terug naar het voorstel 6.4.1. In de toelichting is ook de mogelijkheid aangegeven om te wachten op de voorlopige uitslag Compuclub. Het voorstel kan wel degelijk in stemming gebracht worden.

2^{de} Vz.: Het voorstel is om te wachten op de tussenstanden van Compuclub. Dit betekent dat we misschien moeten wachten tot zondag. Als bestuur steunen we het voorstel niet.

Groenen (0931): Het mooie van een teletekstvermelding is een actuele en snelle weergave. Ik zou het zeer jammer vinden als de vergadering hiermee in zal stemmen. Alle glans wordt weggenomen, als ingestemd wordt met dit voorstel.

2^{de} Vz.: Hierbij wil ik aanvullen dat een vereniging ook de mogelijkheid heeft om de duiven door meerdere mensen te laten melden waardoor de belasting verdeeld wordt.

2^{de} Vz.: Ik wil het voorstel in stemming brengen. Bij aanneming betekent dit dat de kans bestaat dat de teletekstvermeldingen op de midfond pas zondagmorgen en eventueel zondagavond op teletekst komen te staan.

Voor: 1175

Tegen: 603

Hiermee wordt het voorstel aangenomen.

(6.4.2) Meldsysteem voor de teletekstvluchten als volgt aan te passen

Vz: Het is mogelijk om meerdere mensen per vereniging te krijgen die de duiven kan melden via de website, maar deze mensen moeten wel officieel aangemeld worden.

(6.5.1) Voorstel om de afrekenstroken digitaal te verwerken

2^{de} Vz: Wie is voor het voorstel van de Reisduif Babberich?

Niemand is voor.

9.2 Fondvluchten: 2 vluchten boven de 1000 km

2^{de} Vz: Voor 2012 is niets meer mogelijk, maar voor de toekomst wel. Dit punt zal bij agendapunt 11 aan de orde gebracht worden.

9.3 Bevoegdheid kringindeling bij het afdelingsbestuur leggen

2^{de} Vz: Wil een vereniging hierover nog wat zeggen?

Er is geen animo meer hiervoor.

2^{de} Vz: Bij de mededelingen is al aandacht besteed aan de kringindeling in regio 2. Als afdelingsbestuur zullen we in de gaten houden dat de indeling in de kringen dusdanig is dat deze niet uit de pasloopt. In de statuten en HHR zijn ook bevoegdheden neergelegd bij de regio en een onderdeel daarvan is de kringindeling. In de mededelingen is al aangehaald dat we dit seizoen de kringindeling opnieuw gaan bekijken

Van de Berg (0709): Ik wil u wijzen op de afspraak die gemaakt is tijdens de bijeenkomst tussen het regio 1, 2 en afdelingsbestuur, namelijk dat het afdelingsbestuur de toezegging heeft gedaan om de kringindeling in afdelingsverband op te pakken. Ik vind het een trieste zaak dat jullie hier een draai aan geven.

2^{de} Vz: In de mededelingen hebben we duidelijk aangegeven dat we tijdens dit seizoen met de kringindeling aan de gang zullen gaan en daarbij in gesprek gaan met regio 1 en regio 2. Als daarbij behoefte is om wijzigingen aan te brengen binnen regio 3 en regio 4 zal dit ook meegenomen worden.

V.d. Brink (0755): De problemen ten aanzien van de kringindeling ligt bij regio 2. We zijn binnen regio 1 zeer tevreden over de kringindeling. Natuurlijk zijn we bereid om regio 2 tegemoet te komen.

2^{de} Vz: Wensen de verenigingen hierover nog een stemming?

Nee.

10. Bestuursvoorstel

Ebben (0907): Ik denk dat er een foutje ingeslopen is? Ik zie Tours staan in plaats van Chateauroux?

2^{de} Vz: In goed overleg is dit met andere afdelingen vastgesteld.

Ebben (0907): Als vereniging zijn we hiermee niet blij.

2^{de} Vz: Tijdens de najaarsvergadering zijn de vluchten aangenomen met de opmerking dat we na overleg met andere afdelingen nog wijzigingen aangebracht kunnen worden.

Wegh(0768): In de behandeling in de verenigingen kwam de vraag over Tours. Wordt er nu gezamenlijk gelost?

2^{de} Vz: Het voorstel is dusdanig dat gezamenlijk gelost gaat worden, als gezamenlijk vervoerd wordt.

Wegh (0768): Het is mogelijk dat maar twee afdelingen gezamenlijk vervoeren en 1 afdeling apart. Wat doen we dan?

Lindner (lossingscommissie): Mag ik proberen om hierop een antwoord te geven?

Vz: Dat mag je zeker proberen.

Lindner (lossingscommissie): De afdelingen zijn autonoom en indien afdeling 11 apart vervoert kan ze beslissen om apart te lossen. Zijn de afdelingen ook akkoord om gezamenlijk te lossen?

2^{de} Vz: Afdeling 9 is hiermee akkoord.

2^{de} Vz: Wie is tegen dit voorstel?

1 persoon is tegen.

11. Bespreking Agenda voorjaarsvergadering NPO d.d. 24-03-2012

2^{de} Vz: Er is op dit moment veel onrust op NPO niveau en ook vanwege PV. Ik wil graag de agenda met u doornemen.

Notulen, vergaderdata en Jaarverslag secretaris zijn niet echt spannend. Daarna komt het financieel verslag.

Van Gent: NPO rapporteert dat er een resultaat is behaald van € 86.000. Er is bespaard op de commissie vlucht naar de toekomst. Zo zijn er een aantal punten in de begroting niet gerealiseerd of uitgesteld.

Van Gent: Tijdens de laatste ALV is aan de orde gebracht om de kosten voor de huldiging van de nationale kampioenen in de ringenprijs te disconteren. Tot op heden is dit verwerkt in de contributie en we hebben nog geen antwoord gekregen waarom dit niet in de ringprijs verwerkt is. We zullen dit weer aankaarten.

2^{de} Vz: Bestuursvoorstellen: Er worden een aantal opties weergegeven hoe het beste de D en W-bestanden naar Pigeon Village ingestuurd moeten worden. Het gemakkelijkst is om de uitslagbestanden op te laten sturen. De voorkeur ligt daarom bij optie 3.

Ebben (0907): Het is geen voorstel en het lijkt meer een grabbelton. Het bestuur zou de bevoegdheid moeten nemen en zelf moeten aangeven hoe de bestanden aangeleverd moeten worden. Het contract richting PV moet ook nageleefd worden.

2^{de} Vz: Als dit zo in het contract van PV is vastgelegd dan hebben we geen keuze.

Ebben (0907): Door het drukken op dezelfde knop komen de bestanden bij twee rekenbureaus terecht. Wat is hier mis mee?

2^{de} Vz: Het probleem is niet alleen het versturen van de bestanden, maar ook bijvoorbeeld de reclameprocedure. Dit zou niet via twee kanalen gespeeld moeten worden. We zullen de gemaakte opmerkingen meenemen.

2^{de} Vz: Ten aanzien van de voorstellen lossingsbeleid zijn we voornemens om amendementen in te dienen. Met het huidige voorstel van de NPO is het mogelijk dat er ook op vrijdagmorgen gelost wordt, terwijl er voor een middaglossing ingekorfd is. Dit vinden wij niet wenselijk en daartegen ageren we. Een liefhebber wil van te voren weten waarvoor men inkorft.

Lindner (1021): Een vrijdagochtendlossing gaat niet gebeuren.

Van der Heist (0937): U geeft aan dat de marathonspelers dit niet willen. Er is een enquête namens de NPO uitgevoerd. 43% vindt het prima om ochtend- en middaglossingen te hebben. Het is misschien verstandig om uw amendement voor te lezen.

2^{de} Vz leest het amendement op.

Beens (0404): Als je een middaglossing hebt met harde wind achter en het is prachtig weer, wordt er dan niet gelost? Ik begrijp dit niet.

2^{de} Vz: Dit is ook een aantal jaren terug aan de orde geweest en dit is ook altijd zo verwoord door de NPO.

Ebben (0907): Het klopt dat er duidelijkheid wordt geschept, maar daarmee neem je ook alle vrijheid van de lossingscommissie weg. We zijn het niet eens met uw amendement.

Ebben(0907): Wat doet u nu?

2^{de} Vz: U moet niet vergeten dat hierover in het verleden een hele discussie gevoerd is. We zullen onze verantwoordelijkheid nemen.

Van Huenen (0858): Ik vind niet dat volgens eigen wil een amendement ingediend kan worden.

Pap (0409): De fondliefhebbers willen vooraf duidelijkheid. Dus als ze inkorven voor een middaglossing dan willen ze graag dat de duiven op vrijdagmiddag gelost wordt. Door het amendement wordt dit gegeven.

2^{de} Vz: We zullen de meningen meenemen en het nogmaals in het bestuur bespreken.

2^{de} Vz: De NPO is voornemens om Nederland in corridors in te delen. Daarbij is onze afdeling in de oostelijke lijn ingedeeld. Hier zijn we het niet eens. We vinden het een goede zaak dat er meer coördinatie plaatsvindt, maar om dit in 2012 volgens het huidige voorstel door te voeren vinden we geen goede zaak. Dit zou betekenen dat we alles over de kop moeten gooien.

Lindner (1021): In de praktijk betekent dit dat we bij een lossing eerst toestemming moeten vragen. Het lijkt mij geen goede zaak. Er is dan niet meer de mogelijkheid om snelle besluiten te nemen.

2^{de} Vz: Het bestuur NPO stelt drie landelijke marathonvluchten voor. We hebben een concept amendement hiertegen opgesteld. We zijn het eens met twee verre vluchten en 5 in plaats van 6 nationale marathonvluchten. Oneens zijn we met het voorstel om apart te lossen als sector, oneens zijn we met de periode (zodat voor St. Vincent geen marathonvlucht mogelijk is), oneens zijn we met het voorstel om het voor 3 jaar vast te leggen en oneens zijn we met de lossingsplaats en datum voor de nationale dagfondvlucht. Het amendement wordt opgelezen. Wie wil hierop reageren?

Van der Heist(0937): We zijn een voorstander om 2 lange afstandvluchten te hebben. Ik wil de overweging meegeven dat er een vlucht komt van rond de 1000 km.

2^{de} Vz: Voorstellen afdelingen, daar is niet zoveel onduidelijk over. Het advies van de NPO over onwaarschijnlijke snelheden onderstrepen wij.

2^{de} Vz: Reglementswijzigingen: We zijn tegen deze reglementswijziging. De huidige regeling ten aanzien van de splitleden is prima.

Ebben(0907): De consequenties worden waarschijnlijk niet ingezien. Dit zal echt niet moeten kunnen.

12. Rondvraag

De Vries (0829): Ik heb een vraag over een verzekeringskwestie waarbij verenigingen de duiven moeten aanleveren. Acht de afdeling zich aansprakelijk voor eventuele problemen?

Van Gent: Op dit moment zijn de duiven ook verzekerd bij het aanleveren van de duiven. De bestuurder en wagen zijn niet verzekerd.

2^{de} Vz: Als afdeling hebben we een aansprakelijkheidsverzekering.

Meuwsen: Ik ben toch ongerust over het aanleveren van de duiven. Het regiobestuur is niet rechtsaansprakelijk. Als een verzekeringspartij niet door wil gaan naar de afdeling en de regiobestuurleden persoonlijk aansprakelijk stelt, hebben we wel een probleem. Ik wil duidelijk genotuleerd hebben dat we als regiobestuur niet hoofdelijk aansprakelijk gesteld worden.

2^{de} Vz: We zullen dit punt nogmaals in het bestuur bespreken en duidelijkheid verschaffen.

Bosveld (0860): Moeten de penningmeesters rekening houden met 2 euro extra contributie.

Van Gent: We willen deze twee euro proberen te verwerken in de ringprijs in plaats van de contributieprijs. We moeten nu rekening houden met 14 euro.

Pap (0409): Ik wil vragen aan de afdeling verder te kijken dan alleen regio 1 en 2 ten aanzien van de kringindeling. Door bijvoorbeeld twee grote regio's te krijgen en dit mee te nemen.

Beens (0404): Ik heb een uitnodiging voor de gehele afdeling. Laten we tijdens het winterseizoen eens in Genemuiden vergaderen in plaats van Westervoort.

V/d Berg (0709): Neem de aansprakelijkheidsverzekering ook mee voor regiobestuurders.

Hoe zit het met aanvraag nationaal inkorfcentrum? Afgelopen jaar werden duiven ook nationaal opgenomen die niet in een nationaal inkorfcentrum zijn ingekorfd. Er was veel onduidelijkheid hierover. Wat is er waar over de goedkeuring om bij jonge duiven 25 duiven in de mand te doen.

2^{de} Vz: Er is hierover in het bestuur discussie geweest en er is contact geweest met de WOWD. Voor dit seizoen behouden we hetzelfde aantal duiven per mand.

V/d Berg (0709): Er moet geen overtreffende trap komen ten aanzien van de lossingsverantwoordelijkheden. Neem dit punt mee richting de NPO.

V/d Berg (0709): Ik ondersteun het aangehaalde punt van Pap.

13. Sluiting

De voorzitter sluit om 22:50 uur de vergadering en wenst een ieder wel thuis.

Besluitenlijst van de Afd. vergadering GOU d.d. 13-03-2012

1. De notulen van de najaarsvergadering van 01-11-2011 worden goedgekeurd.
2. Het jaarverslag van de secretaris over 2011 wordt goedgekeurd.
3. Het jaarverslag van de penningmeester over 2011 wordt goedgekeurd, rekening houdende met de gemaakte opmerkingen. Het bestuur wordt decharge verleend en de begroting 2012 wordt goedgekeurd.
4. Dhr. J. van Gent en R. den Dulk worden herkozen.
5. Dhr. F. Jacobs wordt gekozen als secretaris.
6. Dhr. E. van de Belt wordt gekozen als bestuurslid.
7. Dhr. B. Scherpenzeel wordt herkozen als kiesman NPO.
8. Het melden van de duiven bij Midfondvluchten ten behoeve van Teletekst vervalt.
De voorlopige uitslag van Compuclub dient als basis voor de Teletekst-vermelding.

Broekland, maart 2012

Voor opmaak,

F. Jacobs
secretaris

Voor goedkeuring,

B. Scherpenzeel
voorzitter